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ANKARA TİCARET BORSASI (ATB) YÖNETİM KURULU BAŞKANI FAİK 

YAVUZ, ETİN TOPTAN SATIŞINDA KDV ORANININ YÜZDE 1’E 

İNDİRİLMESİNİ MEMNUNİYETLE KARŞILADIKLARINI SÖYLEDİ… 

 

ATB BAŞKANI YAVUZ, YAPTIĞI AÇIKLAMADA, KDV ORANININ YÜZDE1’E 

İNDİRİLMESİYLE BİRLİKTE, YÜZDE 50 TEVKİFAT UYGULAMASINININ DA 

KALDIRILMASINI BEKLEDİKLERİNİ BELİRTTİ… 

 

 

Ankara Ticaret Borsası (ATB) Yönetim Kurulu Başkanı Faik Yavuz, etin toptan satışında 

yapılan KDV indirimini olumlu bulduklarını belirterek, “getirilen yüzde 1 KDV oranı ile 

piyasalarda belirgin bir rahatlama olacaktır. Ayrıca, sektördeki kayıt dışılık bitirilecek ve 

kayıt altına alınacaktır. Bu da bize yeni politikalar üretmekte, yardımcı olacak güncel bir veri 

tabanı oluşturulabilecektir. Dileğimiz, yeni uygulama ile birlikte tevkifatın da 

kaldırılmasıdır” dedi. 

 

ATB Başkanı Yavuz, sözlerini şöyle sürdürdü: 

 

“ Hükümetimizin, başta toptan et satışı olmak üzere, bazı gıda maddelerinde KDV oranını 

yüzde 1’e indirmesinden dolayı şükranlarımızı sunuyor ve teşekkür ediyoruz. KDV oranının 

yüzde 1’e çekilmesi, sektörde olumlu karşılanmıştır. Yeni uygulama ile piyasalarda belirgin 

bir rahatlama olacağı inancını taşımaktayız. Ayrıca, sektördeki kayıt dışılık bitirilecek ve 

kayıt altına alınacaktır. Bu da bize yeni politikalar üretmekte, yardımcı olacak güncel bir veri 

tabanı oluşturabilmemizi sağlayacaktır. 

 

Ancak, sektör olarak, KDV oranının yüzde 8 olduğu süreçte uygulanan KDV üzerinden 

yapılan yüzde 50’lik tevkifat uygulamasının da kaldırılması da bu aşamada yerinde olacaktır. 

Buğdayda ve nohutta olduğu gibi, tevkifatın kaldırılması, önemli oranda bürokratik işleri 

azaltacak, hem bürokrasi hem de sektör üzerindeki külfeti azaltacaktır.” 
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